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Szám: E/02/2017.04.20.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

 

 

Készült: A Lőrintei-tavi Horgászegyesület 2017. április 20-án, 17 óra 00 
perckor, az egyesület 8400 Ajka, Diófa u. 2/B. sz. alatti hivatalos irodai 
helyiségében megtartott vezetőségi ülésről.

 

Jelen vannak:

Dr. Deák József elnök                               

Pákai Zoltán ügyvezető elnök

Valler Zoltán vezetőségi tag                         

Sass Gábor vezetőségi tag

Zsoldos Attila vezetőségi tag

Scheck Roland vezetőségi tag

Szikra Tibor vezetőségi tag

Ligetvári Attila vezetőségi tag

Havasi Balázs vezetőségi tag

Takács Attila vezetőségi tag

Baracska Ádám vezetőségi tag

 

(A jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

 



Pákai Zoltán ügyvezető elnök köszöntötte a vezetőségi tagokat, majd 
ismertette a napirendi pontokat.

Napirendi pontok:

           

1. Ragadozó halak tilalmi ideje

2. Vegyes ügyek

 

1.      Ragadozó halak tilalmi ideje

 

Sass Gábor vezetőségi tag tájékoztatta a jelen lévőket, hogy az idei évben 
nagy mennyiségű kisebb méretű süllő – méreten aluli is - került telepítésre, 
melyekkel kapcsolatban véleménye szerint azt a szabályozást kellene hozni, hogy 
a kis tavon kishallal ne, csak pergetve lehessen rájuk horgászni meghatározott 
ideig. Ennek kompenzálására a nagy tavon a csuka méretkorlátozást újra kellene 
gondolni, és – például - csak a nagyobb, 70 cm feletti csukák elvitelét 
engedélyezni.

 

Pákai Zoltán ügyvezető elnök a csuka méretkorlátozásának módosításával 
nem értett egyet. A süllővel kapcsolatban javasolta, hogy várjanak egy-két 
hónapot, addigra beigazolódnak a halszállító által elmondottak, miszerint a kisebb
testű süllők fogása elenyésző lesz, azonban azok októberre fogható méretűvé 
fejlődnek.

 

Dr. Deák József elnök véleménye szerint ahhoz, hogy ez ne keltsen 
feszültséget, már év elején tájékoztatni kellett volna a horgászokat, hogy egészen
októberig nincs lehetőség a süllő horgászatára.

 

Zsoldos Attila vezetőségi tag is Pákai Zoltán ügyvezető elnök felvetésével 
értett egyet, véleménye szerint is érdemes volna pár hónapot várni, s a fogási 
eredmények alapján a későbbiekben visszatérni a süllő témára.

 

Sass Gábor vezetőségi tag tájékoztatásul közölte, hogy a süllő fogásának 
korlátozása nem az ő, hanem a helyi ragadozó halas horgászok felvetése volt.



 

Szikra Tibor vezetőségi tag véleménye szerint a kifogott, kisméretű süllőket a 
horgászok nagyobb példány fogása reményében vissza fogják engedni a tóba, 
ezért ő is javasol pár hónap türelmi időt, mely időszak után tudnak érdemben 
dönteni a korlátozással kapcsolatban. Amennyiben a visszaengedett süllők között 
előfordul pusztulás is, úgy arra is tudnak hivatkozni az esetleges korlátozás 
bevezetésekor.

 

Dr. Deák József elnök javasolta, hogy a kifogott, méretes süllők elvitele legyen 
kötelező, csak azokat engedjék vissza melyeket muszáj, ezáltal mérsékelni 
lehetne az esetlegesen bekövetkező elhullást.

 

Ligetvári Attila vezetőségi tag a horgászok szempontját figyelembe véve 
szintén nem értett egyet a korlátozással, ezért ő sem javasolta a csalihallal 
történő horgászat tiltását.

 

Dr. Deák József elnök szerint szigorúbb éjszakai ellenőrzés bevezetése, valamit 
az éjszaka távozó horgászok által fogott halak bemutatása válik szükségessé.

 

Továbbra is javasolta a horgászok felé egy empatikus felhívás kiírását, miszerint a
halállomány védelme érdekében a kifogott, méretes süllők lehetőség szerint 
kerüljenek elvitelre, majd szavazásra tette fel a kérdést.

 

Fentieket követően a vezetőségi tagok egyhangúlag, 11 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták a horgászok felé egy 
empatikus felhívás kiírását, miszerint a halállomány védelme érdekében a 
kifogott, méretes süllők lehetőség szerint kerüljenek elvitelre, majd szavazásra 
tette azt.

 

2.      Vegyes ügyek

 

Pákai Zoltán elnök javaslatot tett a felvételi kérelmet benyújtó horgászok 
felvételére, akik a következők: Kelemen Gábor, Nersiu Nelu Radu. Kelemen 



Gábort egy egyesületi tagunk ajánlotta, aki minden szempontból le lett 
informálva, utóbbi személy esetében pedig elmondta, hogy felvehető tagjaink 
közé, amennyiben horgászvizsgával rendelkezik, valamint nem áll horgászattól 
való eltiltás hatálya alatt.

 

Fentieket követően a vezetőségi tagok egyhangúlag, 11 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták Kelemen Gábor felvételét 
egyesületünk tagjai közé,  Nersiu Nelu Radu felvételét pedig abban az esetben, 
amennyiben rendelkezik horgászvizsgával és nem áll  horgászattól való eltiltás 
alatt.

 

 

Szikra Tibor vezetőségi tag tájékoztatta a jelen lévőket, hogy a szerdai 
szélsőséges időjárásnak köszönhetően Nagy István vezetőségi tag 
horgászhelyénél egy fa rádőlt a villanyvezetékre, ami áramszünetet okozott. 
Mielőbbi intézkedés szükséges, hiszen a halőrnek is szüksége van áramra, 
továbbá hétvégén kerül megrendezésre a feeder horgászverseny is.

 

Miután több hozzászólás és észrevétel nem volt, dr. Deák József elnök 
megköszönte mindenkinek a részvételt és a vezetőségi ülést 18 óra 15 
perckor bezárta.

 

 

k.m.f.

 

 

 

Szikra Brigitta

jegyzőkönyvvezető
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